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Raport de activitate

pe anul 2013

Ales in funclia de consilier local, reprezentant al Partidului Civic Maghiar -
Magyar Polg6ri P6rt m-am straduit s5 fac fala acelor sarcini la care m-am angajat in

fala alegitorilor.

Fa{6 de anii precedenfi in 2013 au ajuns in fa{a Consiliului Local mai puline

proiecte de hotdtare, care si dezbine consilierii, astfel activitatea mea ca opozant a fost

mai pulin relevanti.

Nu am fost de acord qi nici nu am votat acea hot6r0re, prin care impozitul pe

cl[diri al firmelor s-a ridicat la nivelul cel mai inalt din aceasta latd, atunci c6nd

produclia din aceste imobile este la cota cea mai micS din ultimii zece ani, multele

nefolosite sau abia, iar nu se vede nici o perspectivi spre inbundtIfirea situaliei'

De mai multe ori am ridicat probleme ale comunit[fllor de cetdleni' unele apar

in continuu gi in bugetul anual, dar se pare cdnu se doreqte rczolvarea lor' Una dintre

ele este problema caselor mortuare din localitatile arondate, promisiune electorald

reap[rutd qi la ultimele alegeri. Am amintit situalia acelor strlzi interioare, ale c6ror

reparafii s-au inceput de patru ani dar situalia este mizerabilE 9i in ptezent' Am primit

promisiuni, probabil cd se vor rezolva, intrebarea mea este cE inaintea sau dupd

construirea aeroportului de la Cimpu Frumos ?

Orele mele de audienfale-am {inut gi le voi {ine 9i in continuare la sediul PCM'

transmildnd intre aleg[tori qi CL.

Am luat parte la qedinlele comisiilor de specialitate, respectiv ale CL' mai pulin

atunci, cdnd nu m-am aflat in localitate'

Am fost de mai multe ori in localitatea infralitd cu noi, Kisbucsa din judelul

zala,IJngaria, aprofunzand relalia dintre cele dou6 localitafi' Depuneri de jur6m6nt'

vizite de prietenie, : relalii econornice, participlri la manifestafii inbogdlesc

parteneriatul nostru, ridicflnd mereu num6ru1 acelora, care beneficiazd de aceastl

leg[tur6.

Sf. Gheorghe, 3. Feb.2014

B6lint J6zsef



PRIi,IARIA

NEMES ELOD - consilier
Erd6lyi Magyar N6pp6rt - Partidul Popular Maghiar (EMNP-PPMT)

Conducdtorul grupdrii EMNP-PPMT

RAPORI DE ACTIVITATE
anul 2013

ACTIYITATT iN CAORUL CONSILruLUI LOCAL

Prezenf[: in anul 2013 ant participat la 20 gedinfe (dintre care 12 gedinfe extraordinare). Am
sustinut cu votul meu toate proiectele de hotdrire ) care au vizat dezvoltarea oraqului 9i nu am

susfinut proiectele de hotdrire, care dupd pdrerea mea nu reprezintd interesele cetdtenilor.

Am fost membrul comisiei care a evaluat proiectele Bursele Sfdntu Gheorghe, gase elevi au

primit bursa din partea consiliului local. Am fost membru in comisia care a evaluat proiectele

culturale gi membrul comisiei care va acorda bursele pentru elevii de origine romd.

Am reprezentat consiliul in comisia de administrare TEGA, unde au avut loc patru gedinte in

anul 2013.
Reprezint consiliul local pi sunt membrul consiliului de administratie al gcolii Nicolae Colan, al

gr6dinilelor Pinocchio gi Cenuqdreasa, unde am reugit sd rezolv6m mai multe probleme. Am

participat din nou la festivitatea de deschidere al anului gcolar.
-Sunt 

membru fondator al Asocialiei Sepsi SIC, asocia(ie care are scopul susfinerea vieJii

sportive, al echipei de baschet feminin.
Sunt membru al comisiei care supraveghe azd activitatea Asocia[iei Nez Perce, asocialia care se

ocupd de maidanezi la Cdmpul Frumos, am dat mdn6 de ajutor gi la organizarea unui miting cu

scopul de a proteja aceste animale.

Am participat la zilele oragelor infrdtite cu Sfintu Gheorghe: in Ungaria, Balatonszentgydrgy, in

Serbia - Voivodina,laMagyarkanizsa, gi in Slovacia, la Kir6lyhelmec.

Am avut program de audienle la sediul EMNP-PPMT, dar am avut nenumdtate ocazii sd discut

cu cetdtenii oragului, de obicei notez problemele aflate de la ei, incercdnd sd le rezolv in timp cdt

mai scurt.

COMISIILE DE SPECIALITATE



in cadrul consiliului sunt membrul Comisiei pentru tineret gi sport gi al Comisiei pentru sinitate,
protectie sociald qi cultelor.

Comisia pentru tineret si sport:

Sunt pregedintele comisiei, am participat la 15 qedin{e, am analizat proiectele de hot[r6re
prezentate spre avizare.

Am avut disculii cu conducdtorii principalelor cluburi sportive din orag, ca sd afldm ce scopuri 9i

ce greutdti au, la care au participat peste 20 de pregedin{i.

Am reorganizat activitfu\ile legate de proiectele de tineret, avem formular nou pentru proiecte 9i

am avut discu{ii cu liderii ONG-urilor de tineret, peste 20 de lideri au participat la aceste discufii.

Am evaluat cu colegii mei proiectele de tineret gi sport depuse qi am finan{at peste o sut[ de

evenimente sportive cu suma de cca. 700.000 lei ?n anul 2013.

Cererile, petiliile adresate Comisiei pentru tineret qi sport au fost solufionate sau propuse spre

aprobare ]a consiliul local. Nu am avut certuri, am reugit sd rezolvdm problemele in mod papnic.

Am fost prezentde 9 ori la gedintele comisiei.
Am vizitat cu membrii comisiei sociale institulii sociale

Budapesta gi R6czkeresztur din Ungaria, iu scop educativ,

sociale ale oragului nostru.

Nemes El6d
consilier
2014.01.30

ale oragelor H6dmez6v6s6rhelY,
ca sd m6rim eficienla instituliilor
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